





推廣期內澳門商業銀行信用卡客戶可以指定累積簽賬金額或信用卡積分加優惠價換領 傳統秘製端陽粽,共享端午佳節!

BCM Credit Cardholders can enjoy the traditionally made Tuen Ng Dumplings with accumulated spending OR Credit Card Bonus Point plus special price during the Promotion Period !

	精選粽品組合 Dumpling Sets	累積簽賬 Accumulated Spending (第7第 MOP/推新 HKD)	信用卡積分* Credit Card Bonus Points*	優惠價 + Special Price (第1第 MOP/第第 HKD)	粽品換領詳情 Redemption Details
A	純正鹼水粽 + 紅豆沙鹼水粽 Authentic Sweet Dumpling + Red Bean Paste Sweet Dumpling	🌦 \$1,900	@P 6,900	+ 1	客戶可於換領期內攜同有效簽賬 單據正本(適用於簽賬換領)及
B	蛋黃紅豆咸肉粽 + 蛋黃綠豆咸肉粽 Red Bean Bacon Dumpling + Green Bean Bacon Dumpling	🏠 \$2,900	≪P 9,900	+ \$5	澳門商業銀行信用卡,親臨澳門 商業銀行大廈四樓辦理換領手續, 客戶憑本行發出之換領通知信可
С	單黃什錦裏蒸粽 + 原粒瑤柱蛋黃綠豆咸肉粽 Single Yolk assorted Dumpling + Scallop with Yolk Green Bean Bacon Dumpling	الله المراجع	∛₽ 16,900	+ 🕕	於以下地點及時間內換領指定粽 品組合。
D	迷你火腿瑤柱冬菇雙黃燒腩蘆兜粽 Mini Ham with Scaliop and Mushroom Double Yolk Grilled Bacon Dumpling	ᢙ \$4,900	P 19,900	+ \$20	Credit Cardholders have to bring along with the original sales slips (applicable to Spending Redemption) and BCM Credit Card to apply for the dumpling redemption at BCM Building 4/F
E	瑤柱雙黃蘭香裹蒸粽 + 加料單黃裏蒸粽 Scallop with Double Yolk Dumpling + Deluxe Single Yolk Dumpling	25,900	P 26,900	+ \$30	within the redemption period. Cardholders should redeem the dumpling sets at the below location before the redemption deadline.

言形主張分娩後述不適用於Doternon、World Masteroard、集勝機石主、集勝使等自会主、"主要に潤" 、表的地区同学會主及表的局地是聯合会會重要使得信用主。 met Garl Bone Sort Reference Method is not analogic to Doternon World Manternal Lincolar Discolar Data Manter B

簽賬期 Spending Period 查詢 Enquiry	: 1/5/2022 - 23/5/2022 : 2892 2816 / 2892 2386	Redemption Period	:5/5/2022 - 27/5/2022 - 「請香閣酒家」 - 澳門新埗頭街一號A - "LAN HEONG KOK Restaurant" - Rua da Madeira, No.1A R/C, Macau	大き様で
ALTO TA ADDA - 1 F AD-		1010 W10 370 (44/5mb)	、你话觉得那口。"3 卡袋家口波用处准用车袋经信的公主用小司//+信气放山马边用上几路路上没	



ns 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Cornercial de Macau, SA (*BOI bank"). 3. Cattholdes must settle payment with BCM Gedit Card to enjoy the above offers 4. The above offers are not applicable on blockout dates designated by Anyzen Grand Lapa Masau. 5. The above offers are not applicable to special promotion menus, promotional terms, banquet or conference. 6. Advance reservation is required and subject to availability. 7. The above offers can only be applicable to one table with a maximum of 12 diners. 8. The above offers are not applicable to service drarge, related government tax and tera. 8. and ments (if applicable) apply, and will be calculated base on original price. 9. The above offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions or cash coupons. 10. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 11. In case of any disputes, BCM bank and Artyzen Grand Lapa Macau reserve the right for the final decision. 12. The service/product is not targeted at custom ers in the EU. 13. BCM bank and Altyzen Grand Lapa Na au reserve the right to amend any of these termisand conditions without prior notice. 14. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail

BCMbank 連門商業銀行信用卡・BCM Credit Card 05-06 i 🏭 👬 A

www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888

大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group



澳門商業銀行信用卡為你提供三種獎勵計劃,隨你所想盡享 豐富積分/現金/里數回贈!全新信用卡客戶更可享豐富批核 禮遇及迎新禮遇:

BCM Credit Cards enable you to enjoy **Bonus Point / Cash Reward / Mileage** by spending at your choice! New Credit Cardholders can enjoy the special Approval Offer and Welcome Offers:

批核禮遇:網上成功申請尊享額外\$100現金獎賞



推廣期Promotion Period:01/01/2022-31/12/2022

以二條思受有微微改治規約末,許情許參加有問宣佈單位或考覽www.bom.com.mc。本書應/許占並不足以 認為的人上為目標。 The acces offers are bounded by relevant terms and conditions, for details, please refer to relevant leaflet or visit www.bom.com.mo. This service/croduct is not targeted at customers in the EU.



每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣 期內逢星期圖。六因圖作單筆零售簽賬滿指定 金額,即享高達\$600現金回贈!

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of signated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the promotion period can entitle to a maximum of \$600 Cash Rebate !

簽賬時段 Spending Period: 逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

* 簽賬金額 Spending Amount		\$3,000	\$6,000	\$9,000	
* 回贈金額	創富理財客戶 VIP Customers	\$50	\$100	\$150	
Cash Rebate	其他客戶 Others	\$40	\$90	\$140	

*本推廣之有醫瓷賬及賃曾將以每卡每月獨立計算,客戶須於推廣期內每月為所持有之合資格信用卡於本行網頁進行登記方可參加。本推廣不適用於Doraemon、World Mastercard、銀聯鑽帶白金卡"里數回贈" 澳門培正同學會卡及澳門房地產聯合商會銀聯雙幣信用卡。推廣期內每位成功登記之客戶每月可按簽賬交易之時間順序享最多四次獎賞。

All JALL/2018 F AVAIL JANESES TO BE ADDRESS TO THE TOTAL AND ADDRESS A ADDRESS AND ADDRESS

推廣期 Promotion Period:01/04/2022 - 30/06/2022	登記方法 Registration Method:	編上登記 Register online at www.bcm.com.mo	
--	---------------------------	--	--

变、支票扩散、週期團数,未就期,成为消息国之交易及所有未經授權之簽賬。 11.持卡人之信用卡顺戶应須有效及信用状況良好,方可參加本推薦, 12.相關信用卡簽賬及僅分將於推薦期內結結從當戶有關之信用卡服分加除。如果扣除之信用卡種分子足,則無法獲得相應 獎業。 13. 如客戶因任何開放出会何情次下取消或说回獎賞,相關信用卡簽賬之相關權分好不會说回。 14. 如有關之信用卡成用作其當本指展之指振於他助獎賞接接發現取消退未符合資格,以設未維持合上法之簽賬額,本行有權從信用卡條戶如 卡曼戶無效之情況下堅信用卡客戶持有之任何本行账戶內扣錄已領取之業賞全額,而毋須另行過知。15.本揭廣並不能與本行之其他憂意/推廣阿時使用。已用於本行其他推廣送題之簽賬,將無法再次用於本推廣或獲得任何実質。16.如有任何爭議,本行發留最終決定權 17.本服務/產品並不是以戰盟的人士為目標。18.本行保留條改此等條款及細則之權利,而毋須另行通知。19.本條款及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms and Conditions: 1. The Pomoton Paried of Weekly Reveal 2022 (Secon 1)² (Pomotion²) is from 1. April to 30 June 2022, will be only attemption Paried³). The Promotion is applicable to Credit Cards and Co-branded Credit Cards (fordedge Pomotole Paried²) (Pomotion²) is from 1. April to 30 June 2022, will be only attemption Paried³). The Promotion is applicable to Credit Cards and Co-branded Credit Cards (fordedge Pomotole Paried³) (Pomotol²) is from 1. April to 30 June 2022, will be only attemption Paried³). The Promotion is applicable to Credit Cards and Co-branded Credit Cards (fordedge Pomotol²) (Pomotol²) (





尊享多重優惠:

文華東方酒店

御茄餐廳及御茄洒廊

Mandarin Oriental , Macau

Vida Rica Restaurant and Vida Rica Bar

Cards:

銀聯卡尊享優惠 Exclusive Offer for UnionPay Cardholders

憑澳門商業銀行銀聯信用卡於以下餐廳簽賬消費,

Enjoy fabulous privileges of following restaurants with BCM UnionPay Credit



PORTUCAU 消費滿湊門幣400圓送指定甜品 一客或餐酒一杯

澳葡坊

A complimentary dessert or a glass of selected house wine upon single spending of MOP400



消費滿澳門幣600圓<mark>送指定</mark>

甜品一客或指定餐酒一杯 Eniov a complimentary dessert or a glass of

selected house wine upon single spending of MOP600





客

spending of MOP400



即日起至2022年10月31日, 憑澳門商業銀行信用卡於雅濤傢 居(好莱客定制家居大師)簽賬消費尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2022, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at MOBILIA ART HOUSE (HOLIKE CREATIVE MASTER) :



全屋定制家具服務 9 折;

消費每滿澳門幣10,000圓,再減澳門幣2,000圓 Home Interior Customization Service 10% Off; Instant discount MOP2,000 for spending amount of every MOP10,000



地址:澳門雅廉訪大馬路39A-D

Address: AVN. DO OUVIDOR ARRIAGA,39A-D R/C, MACAU 營業時間 Opening Hour:星期一至星期日 Monday to Sunday 10:00 - 20:00

條款及編則:1.推廣期由即日起至2022年10月31日止。2.優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發 出之信用卡及聯營卡 (包括主卡及附屬卡)。 3.客戶必須以遺門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4.優惠1 之 立滅憂惠限最多滅澳門幣6,000圖。 5. 優惠不可兑換現金或與其他推廣同時使用。 6. 本行對有關是次推廣活動之服 務賢家概不負責。 7. 本行及雅濤傢居(好莱客定制家居大師)保留使用此優惠之最終決議權。 8. 本服務/產品並不是 以歐盟的人士為目標。 9. 本行及雅濤依居(好莱客定制家居大師)保留麵時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前 通知。 10. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Pariod is from now on until 31 October 2022. 2. The above offers are applicable to all Credit Cardia and Co-Pariodel Cardia (including Supplementary Card) issued by Banco Connecid de Maeus, S.A. (IGM) bach). 3. Cardholders mut settle apparent wite BOX Oredit Card to snay the above differs. 4. The Offer Lindual docurus is limited to MXP6;000. 5. The offers are not exchangeable to cash and carons the used in conjunction with other prometors. 6. CREATER MARKETER INCLUDIES (INCLUE) CARDING CARD (INCLUE) CARDING CARD version shall prevail.



BCM CREDIT CARDHOLDERS CAN ENJOY 20% DISCOUNT ON TICKETS

<u>購票 | Ticketing</u> (853) 2855 5555 / www.macauticket.com <u>節目查詢 | Enquiries</u> (853) 8399 6699 (辦公時間 | during office hours)

RICA

全單 8 折

20% Off Total Bil

推廣期由即日起至 Promotion Period until 30/06/2022





推廣期由即日起至 Promotion Period until 07/06/2022



ionPay 観眼









Enjoy a complimentary snack upon single

🚱 澳門藝術節 Macao Arts Festival 🛛 💿 澳門文化局 IC

推廣受條款及經則約束,評情請激實https://www.unionpayinti.com/hk/promotion。本服務/產品並不是以戰證的人士為目標。 Terms and conditions apply, for details please visit https://www.unionpayinti.com/hk/promotion/en. This service/product is not tar